
MØTEREFERAT

Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU) Sunnland barnehage (barnehagedelt)

Dato og tid 23.03.2022 kl. 1700-1730

Sted Nidarvoll bhg

Deltakere Ingrid Romhus Falch, Anders Dahlen Lausnes, Ingrid R Falch, Kirsten Grevskott, Anette
Johansen og Jan Roger Aukan

Referent Jan Roger Aukan

Forfall Anita Andersen

Viser til informasjon om samarbeidsutvalgene våre på web-sidene til enheten.

Sak/spørsmål Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks
- ferdig behandlet
- behandles på neste

møte
- løftes til felles

samarbeidsutvalg
for enheten

SAK 1:
Godkjenning av
referat fra
25.01.2023

Referat ble godkjent, med retting av dato. Ferdig behandlet

SAK 2:
Plan for tilbud i
påska 2023 ut fra
kartlegging av
behov.

Orientering:
Antall barn:

- antall barn på småbarn varierer mellom 8 til 9 barn
- antall barn på storbarn varierer mellom 17-18 barn

Bemanning:
- det er ansatte fra alle avdelinger på jobb, men ikke

nødvendigvis på tidlig/senvakt.
Samarbeid på tvers:

- Avdelingene på storbarn slår seg sammen, og det
samme gjør småbarn.

Åpningstid:
- Normal åpningstid 0715-1630

Ferdig behandlet

SAK 3: Gjennomgang og eventuelt behandling av aktuelle saker på
barnehagen

- Gjennomgang og orientering om status avdeling Stuan
jfr. tidligere sak høst 2022

- stabiliteten i avd.personalet er tilbake
- det tilføres ytterligere ressurser til avdelingen

nå (spes.ped./støtte)
- tilbakemeldinger fra flere foreldre på god

utvikling, spesielt med hente- / bringe
situasjonen

- det jobbes fortsatt med å hjelpe enkeltbarn,
bygge sterke barnefellesskap og være så tett
på som mulig

Ferdig behandlet

https://www.trondheim.kommune.no/org/oppvekst/barnehager/nidarvoll-sunnland-bhgr/#samarbeidsutvalg
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2023/sunnland-bhg-25-01-2023---referat-barnehagedelt-su-mote-.pdf


- Utelekeplass
- Er ekstra oppmerksomme på aking i den

“nye” akebakken, da barna gjerne aker på
sidene. Ingen skader registrert, men
personalet er ekstra oppmerksom på dette,
og vurderer sikringstiltak ut fra behov.

- Følger med på gressbakken, nå når snøen går,
slik at vi sikrer at gresset får satt seg skikkelig.
Det ble lagt plen noe sent i høst, så vi er
vurderer avstenging en tid, for å la det vokse
seg til noe


